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Åkersberga 2018-12-05 

Interpellation: Till Michaela Fletcher (M), kommunstyrelsens ordförande 

Väntans tider» två och ett halvt år 

Enligt kommunfullmäktiges regel så skall motioner besvaras inom 1 år från att de lagts. Jag 
lämnade in en motion om skolskjuts även utanför kommungränsen för barn med särskilda 
behov våren 2016. Barnen, föräldrar och jag har nu väntat i två och ett halvt år på att få 
motionen behandlad. 

Min fråga till dig är hur länge skall vi behöva vänta? 

För socialdemokraterna 


